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BR.0002.1.2016 

 

Protokół  

Nr XIX/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 27 stycznia 2016 roku 

godz. 13.00 

 

1. Otwarcie Sesji 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kole Artur Szafrański, który 

otworzył XIX Sesję Rady Miejskiej w Kole o godz. 13.00.  

2. Stwierdzenie quorum  

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w XIX Sesji udział bierze 20 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

3. Powitanie gości.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na Sesję gości. 

Przed przystąpieniem do dalszej realizacji porządku obrad, minutą ciszy uczczono pamięć 

ś.p. Andrzeja Szlagi,  Radnego Rady Miejskiej w Kole w kadencjach 1994-1998 i 2002-2006, 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole w latach 1994-1996.  

4. Propozycje do porządku obrad.   

Materiały wraz z porządkiem obrad na XIX Sesję otrzymali wszyscy radni w brzmieniu 

następującym:  

1. Otwarcie Sesji 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powitanie gości. 

4. Propozycje do porządku obrad.  

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

6. Interpelacje i zapytania. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Koła.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Kolskiego prowadzenia  zadania 

publicznego w zakresie utrzymania czystości, porządku i zieleni na drogach i ulicach 

powiatowych na terenie miasta Koła w roku 2016. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych 

publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których Gmina Miejska 

Koło jest organem prowadzącym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/104/2015 Rady Miejskiej w Kole     

z dnia 26 sierpnia 2015 roku w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości          

i porządku na terenie Gminy Miejskiej Koło. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/105/2015 Rady Miejskiej w Kole      

z dnia 26 sierpnia 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Gminy  Miejskiej Koło i zagospodarowania tych odpadów,           

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, oraz nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w Kole przy    

ul. Piaski.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy alei parkowej na terenie miasta Koła. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 

gruntowej położonej w Kole przy ul. Szkolnej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy     

ul. Mickiewicza 15 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy      

ul. Kilińskiego 5 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy     

ul. Kajki 26 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie bonifikaty. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy     

ul. Toruńska 103 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy     

ul. Grodzkiej 11 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy     

ul. Zawadzkiego 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty (lokal nr 4). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy     

ul. Zawadzkiego 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty (lokal nr 6).  

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy     

ul. Zawadzkiego 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty (lokal nr 8). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Kolskiego na realizację zadań inwestycyjnych w roku 2016.  

24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na 2016 rok.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie uznania skargi Pana Damiana S. na działanie 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej za bezzasadną. 

26. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 

grudnia 2014 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole oraz 

ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

27. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

28. Wolne głosy i wnioski. 

29. Protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

30. Protokół z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Kole 

31. Zamknięcie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Brak wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  

Ad 5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Miasta Koła Stanisław 

Maciaszek. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Burmistrz uzupełnił przedłożony dokument informując o: 

 spotkaniu w dniu 7 stycznia z dyrektorem Oddziału Gospodarowania Nieruchomościami 

PKP S.A. w Poznaniu, Romanem Biniszkiewiczem w sprawie obniżenia kosztów 

związanych z dzierżawą pomieszczeń na Dworcu PKP; 

 rozmowach w dniu 7 stycznia z dyrektorem PKP PKL w sprawie budowy linii 

przesyłowej w aspekcie budowy geotermii;  

 spotkaniu w dniu 7 stycznia z Wojewodą Wielopolskim Zbigniewem Hofmanem                 

i rozmowach dotyczących strategii rozwoju miasta Koła;  

 spotkaniu w dniu 8 stycznia w Banku Gospodarstwa Krajowego i rozmowach na temat 

możliwości i zasad finansowania komunalnego budownictwa mieszkaniowego w ramach 

funduszu dopłat; poruszono również temat dot. realizacji inwestycji w ramach funduszy 

samorządowych (budowa dróg); 

 uczestnictwie w spotkaniu w dniu 9 styczna u Marszałka Wielkopolskiego;   

 spotkaniu w dniu 11 stycznia z prezesem Spółki Maciejem Witkaczem i rozmowach na 

temat wymiany źródeł zasilania i związanych z tym możliwościami zmniejszenia 

kosztów z tytułu eksploatacji urządzeń infrastruktury oświetleniowej;  

 spotkaniu w dniu 13 stycznia z dyrektorami: Muzeum i Domu Kultury w Kazimierzu 

Dolnym w sprawie rewitalizacji kolskiej Starówki oraz odbudowy ruin kolskiego zamku;   

 wyróżnieniu młodych sportowców osiągających wysokie wyniki sportowe, którzy            

w dniu 14 stycznia w miejskim ratuszu po raz pierwszy otrzymali z rąk burmistrza 

podziękowania i gratulacje;  

 spotkaniu w dniu 20 stycznia z panią prezes Wojewódzkiego Funduszy Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na temat pozyskania środków 

zewnętrznych na ochronę środowiska;  

 spotkaniu w dniu 26 stycznia z dr Januszem Tomalą w sprawie zagospodarowania 

terenu po byłym ZREMBie.  

Ad 6. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacje i zapytania złożyli: 

Radna Izabela Nuszkiewicz  

Treść interpelacji radnej stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Teresa Brzoska 

Treść interpelacji radnej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna Halina Musiałek 
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Treść interpelacji radnej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Radna Alicja Wapińska: 

1) Prosiła o uporządkowanie parkingu znajdującego się przy ul. Kolejowej 6, 8, 10; 

2) Pytała kiedy zostanie zamontowania siłownia zewnętrzna przy zbiegu ulic: Kolejowa – 

Blizna; 

3) Prosiła Burmistrza o podjęcie rozmów na temat użyczenia i naprawy drogi dojazdowej 

do bloków Kolejowa 6, 8, 10.  

Radna Urszula Polewska pytała, czy na terenie miasta Koła znajdują się mieszkania, które 

można by wyremontować dla osób oczekujących w kolejce na przydział mieszkania 

komunalnego.    

Radna Ewa Lewicka: 

1) Interpelowała o wygospodarowanie obiektu z przeznaczeniem na Dom Pobytu dla Osób 

Starszych.  

2) Pytała dlaczego nadal w mieście ustawiane są pojemniki na odzież używaną i nikt nie 

dba o te pojemniki – jako przykład radna podała pojemnik znajdujący się na ul. Buczka.  

3) Zgłosiła, że w czasie opadów śniegu nie były odśnieżane chodniki.   

Radny T. Sobolewski: 

Treść interpelacji radnego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Radna Ewa Baryła: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Ponadto radna: 

1) Nawiązała do interpelacji składanej na poprzedniej sesji, dotyczącej wyrównania płac 

pracownikom obsługi w szkołach miejskich i zapytała, jak daleko posunęły się prace       

w tej sprawie.  

2) W związku z zakupem koszy ulicznych, prosiła o ich zamontowanie na ul. Piaski i             

ul. Blizna.  

Radna Wioleta Skrzypczak: 

Treść interpelacji radnej stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Radny Mariusz Budny: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  



6 
 

Radny Florian Olejniczak: 

Treść interpelacji radnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Radny prosił o merytoryczne i wyczerpujące odpowiedzi na składane interpelacje.  

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Koła. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Hanna Zywert – Naczelnik Wydziału Inwestycji                   

i Zagospodarowania Przestrzennego. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 19 radnych, nieobecna była radna U. Polewska.                

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/179/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Kolskiego prowadzenia  zadania 

publicznego w zakresie utrzymania czystości, porządku i zieleni na drogach i ulicach 

powiatowych na terenie miasta Koła w roku 2016. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Jarosław Mazur – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej.  

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 19 radnych, nieobecna była radna U. Polewska.                

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, 2 osoby 

wstrzymały się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr XIX/180/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych 

publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których Gmina Miejska Koło 

jest organem prowadzącym. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Jaroszewska – Naczelnik Wydziału Spraw 

Społecznych. 

Radna Ewa Lewicka pytała, jaka liczba dzieci będzie w klasach pierwszych oraz czy będą 

problemy związane z kadrą nauczycielską. 

Naczelnik K. Jaroszewska powiedziała, że dyrektorzy Szkół Podstawowych zapewniali,         

że zrobią wszystko aby liczba dzieci w następnym roku szkolnym kształtowała się na 

obecnym poziomie. Dodała, że na chwilę obecną nie ma jeszcze dokładnej informacji, 

ponieważ rodzice 6cio latków dopiero pod koniec lutego składają deklarację                              

o kontynuowaniu wychowania przedszkolnego bądź posłania dziecka do szkoły.    

Radna E. Lewicka prosiła panią naczelnik aby w marcu przedłożyła radnym informację na 

ten temat. Radna mówiła o obawach związanych z małą liczbą dzieci w klasach pierwszych 

szkół podstawowych, a co za tym idzie – obawą redukcji kadry nauczycielskiej.  

Naczelnik K. Jaroszewska wspomniała o odroczeniach obowiązku szkolnego informując,       

że odroczonych od obowiązku szkolnego zostało 139 uczniów. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu - pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/181/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/104/2015 Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 26 sierpnia 2015 roku w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości                  

i porządku na terenie Gminy Miejskiej Koło. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Sikorska – Koordynator Zespołu ds. 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi. Pani K. Sikorska poinformowała o wprowadzeniu 

następujących autopoprawek do przedmiotowego projektu uchwały:  

 wykreśleniu powtórzonego tekstu dotyczącego § 7 ust. 4;  

 wykreśleniu powtórzonego tekstu dotyczącego § 7 ust. 5; 



8 
 

 dopisaniu „opakowania wielomateriałowe” w § 5 ust. 1 lit. f), który po zmianie otrzyma 

brzmienie: „selektywne zebrane odpady następujących frakcji: opakowania 

wielomateriałowe właściciel nieruchomości jednorodzinnej umieszcza w worku żółtym, 

mieszkańcy nieruchomości wielorodzinnej  w pojemniku typu 1100 l odpowiednio 

oznakowanym – „opakowania wielomateriałowe” lub we własnym zakresie dostarczyć 

odpady do Punktów Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, ul. Dąbska 24, 62-600 

Koło (dalej PSZOK)”; 

 dopisaniu „opakowania wielomateriałowe” w § 7 ust. 9 punkcie 5, który po zmianie 

otrzyma brzmienie: „pojemnik 1100 l odpowiednio opisany „opakowania 

wielomateriałowe” – na opakowania wielomateriałowe przypadający na jedną altankę 

śmietnikową lub jeden/kilka budynków wielorodzinnych”; 

 dopisaniu „opakowania wielomateriałowe” w § 7 ust. 10 punkcie 6, który po zmianie 

otrzyma brzmienie: „pojemnik 1100 l odpowiednio opisany „opakowania 

wielomateriałowe” – na opakowania wielomateriałowe”; 

 zmianie częstotliwości odbioru odpadów biodegradowalnych w zabudowie 

jednorodzinnej w § 12 ust. 2 lit. d) pkt 1), który obecnie brzmi: „w zabudowie 

jednorodzinnej – dwa razy w miesiącu (kwiecień, maj, czerwiec, lipiec, sierpień, wrzesień, 

październik), jeden raz w miesiącu (listopad – marzec)”, a po zmianie otrzyma brzmienie: 

„w zabudowie jednorodzinnej – dwa razy w miesiącu (kwiecień, maj, czerwiec, 

październik), trzy razy w miesiącu (lipiec, sierpień, wrzesień), jeden raz w miesiącu 

(listopad – marzec)”; Pani K. Sikorska dodała, że jest to autopoprawka wypracowana na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska;    

Radny R. Karolak pytał, czy dopuszczalne jest gromadzenie odpadów zbieranych 

selektywnie w pojemnikach zamiast w workach (zgodnie z regulaminem utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Koło selektywnie gromadzone odpady 

umieszcza w workach oznaczonych określonymi kolorami).   

Pani K. Sikorska powiedziała, że gromadzenie odpadów zbieranych selektywnie w takim 

systemie jest niemożliwe.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały 

wraz z autopoprawkami. Podczas głosowania obecnych było 17 radnych, nieobecni byli 

radni: U. Polewska, M. Janiak i T. Sobolewski. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/182/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/105/2015 Rady Miejskiej            

w Kole z dnia 26 sierpnia 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Gminy  Miejskiej Koło i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Sikorska – Koordynator Zespołu ds. 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi. Pani K. Sikorska poinformowała o wprowadzeniu 

autopoprawki do przedmiotowego projektu uchwały, polegającej na zmianie częstotliwości 

odbioru odpadów biodegradowalnych w zabudowie jednorodzinnej w § 3 ust. 2 lit. d) pkt 1), 

który obecnie brzmi: „w zabudowie jednorodzinnej – dwa razy w miesiącu (kwiecień - 

październik), jeden raz w miesiącu (listopad – marzec)”, a po zmianie otrzyma brzmienie:     

„w zabudowie jednorodzinnej – dwa razy w miesiącu (kwiecień, maj, czerwiec, październik), 

trzy razy w miesiącu (lipiec, sierpień, wrzesień), jeden raz w miesiącu (listopad – marzec)”. 

Dodała, że jest to autopoprawka wypracowana na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

Radna T. Brzoska pytała, czy konieczne jest określenie ilości otrzymywanych worków na 

odpady zbierane w sposób selektywny.  

Pani K. Sikorska przypomniała, że w przyjętym w sierpniu regulaminie utrzymania 

porządku i czystości, obowiązującym od tego roku jest zapis, że ilość worków uzupełniana 

jest po każdorazowym odbiorze odpadów w stosunku 1:1.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały 

wraz z autopoprawkami. Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli 

radni: U. Polewska i T. Sobolewski. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/183/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
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Ad 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, oraz nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w Kole przy           

ul. Piaski. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Radny Mariusz Budny pytał, czy działka nr 28/2 również jest w posiadaniu Gminy Miejskiej 

Koło. 

Pani D. Wilk powiedziała, że właścicielem działki jest Skarb Państwa, a Gmina Miejska Koło 

– administratorem i na chwilę obecną toczy się sprawa w sądzie o zasiedzenie.  

Radny M. Budny zwrócił uwagę, że jeśli Gmina Miejska Koło wykupi działkę nr 47/2,               

a przegra sprawę w sądzie o działkę nr 28/2 to zablokowany zostanie dojazd do tej działki 

(28/2).  

Naczelnik D. Wilk powiedziała, że jeśli miasto wykupi działkę nr 47/2 to właściciel działki  

nr 28/2, czyli Skarb Państwa i tak musiałby nabyć od miasta tę działkę, żeby mieć dostęp do 

drogi publicznej.  

Radny M. Budny zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały nie ma takiego zapisu i pytał, czy na 

chwilę obecną jest sens nabywania tej działki. 

Pani D. Wilk wyjaśniła, że jeżeli nabędziemy nieruchomość nr 28/2 – a wszystko na to 

wskazuje – i nabędziemy nieruchomość 47/2 wówczas miasto będzie właścicielem dużej 

działki budowlanej z dostępem do drogi publicznej. 

Radny M. Budny podkreślił, że nie mamy żadnej pewności, że uzyskamy działkę nr 28/2, 

dlatego warto byłoby w tym momencie wziąć pod rozwagę nabycie działki nr 47/2                   

i poczekać, aż faktycznie uzyskamy działkę nr 28/2. Radny pytał, czy działka nr 29/2 została 

już wykupiona.     

Naczelnik D. Wilk odpowiedziała, że działka 29/2 została już wykupiona. 

Radny M. Budny pytał, czy pozostałe działki od ul. Toruńskiej do ul. Towarowej zostały już 

wykupione przez Gminę Miejską Koło.  

Naczelnik D. Wilk powiedziała, ż pozostaje jeszcze jedna nieruchomość do nabycia i na dzień 

dzisiejszy trwają rozmowy w tej sprawie – są prowadzone negocjacje co do zamiany owej 

nieruchomości na  nieruchomość położoną przy ul. Cegielnianej.  
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Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Florian Olejniczak odniósł się do toczącego się postępowania 

sądowego w stosunku do działki 28/2, której właścicielem jest Skarb Państwa i wspomniał, 

że w imieniu Skarbu Państwa działa starostwo. Radny zwrócił uwagę, że nawet jeśli miasto 

przegra postępowanie o działkę 28/2 to i tak właściciel tej działki zwróci się do miasta            

o sprzedaż tej działki. Radny stwierdził, że nabycie działki 47/2 jest słuszne, ponieważ 

pozwoli na podjęcie działań w zakresie wybudowania drogi na ul. Piaski.  

Przewodniczący Artur Szafrański zwrócił uwagę, że działka 47/2 została wyceniona na 

kwotę 13.200,00 zł, która jest niewielka w stosunku do kwoty na jaką została wyceniona 

druga działka (47/1) tj. 67.500,00 zł i dodał, że jest to też argument przemawiający za 

nabyciem działki 47/2.  

Radny M. Budny pytał, kto jest właścicielem działki 35/1. 

Naczelnik D. Wilk powiedziała, że na ten moment nie jest w stanie udzielić odpowiedzi, 

ponieważ nie ma dostępu do programy ewidencji gruntów.  

Burmistrz S. Maciaszek zapewniał, że są spełnione wszystkie przesłanki do nabycia tej 

działki.     

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 19 radnych, nieobecna była radna Ewa Baryła.                 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/184/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy alei parkowej na terenie miasta Koła. 

Projekt uchwały przedstawił Pan  Tomasz Nuszkiewicz – Dyrektor Muzeum Technik 

Ceramicznych w Kole. Dyrektor wprowadził poprawkę do treści projektu uchwały – 

poinformował, że w drugim zdaniu w § 1 wystąpiła omyłka pisarska, ponieważ zdanie 

winno brzmieć „Usytuowanie alei w terenie określa załącznik do niniejszej uchwały”, a nie 

„Usytuowanie ulicy w terenie określa załącznik do niniejszej uchwały”.  

Radny F. Olejniczak podziękował dyrektorowi Muzeum za podjęcie inicjatywy przywrócenia 

odcinkowi alei w Parku 600-lecia imienia Czesława Freudenreicha i przedłożenie tego 

projektu uchwały pod obrady sesji. 
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Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/185/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 

gruntowej położonej w Kole przy ul. Szkolnej. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Florian Olejniczak powiedział, że członkowie komisji mieli różne 

propozycje zagospodarowania obiektu przy ul. Szkolnej przez miasto np. utworzenie Domu 

Dziennego Pobytu Seniora lub wydzierżawienie tego obiektu. Członkowie komisji 

krytykowali zbyt niską wycenę przedmiotowej nieruchomości przez rzeczoznawcę 

majątkowego i jako przykład podawali zbycie działki przy ul. Toruńskiej. Jedną z propozycji 

zgłosił Pan Burmistrz proponując podwyższenie tej kwoty do wysokości 1.450.000,00 zł.    

Po dokładnym przeanalizowaniu Komisja proponuje radzie podwyższenie wartości 

nieruchomości gruntowej zabudowanej przy ul. Szkolnej z kwoty 780.000,00 zł do kwoty 

1.450.000,00 zł tj. kwoty wyjściowej w przetargu nieograniczonym. Radny F. Olejniczak 

poinformował, że w przypadku decyzji o odtworzeniu tego obiektu trzeba by było ponieść 

spore nakłady finansowe. Radny wspomniał o złym stanie technicznym obiektu                          

i zdemontowaniu już w nim urządzeń grzewczych.  

Radna E. Lewicka pytała Burmistrza na co przeznaczy środki finansowe ze sprzedaży tego 

obiektu.  

Burmistrz S. Maciaszek powiedział, że środki zostaną przeznaczone na inwestycje dodając, 

że mówił o tym na posiedzeniu komisji.  

Radna E. Lewicka pytała jaki będzie to rodzaj inwestycji.  

Burmistrz S. Maciaszek powiedział, że będzie to inwestycja drogowa lub budowlana.  
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Radny F. Olejniczak powiedział, że komisja debatowała na temat przeznaczenia tych 

środków dodając, że dobrze byłoby środki pozyskane ze sprzedaży tego obiektu 

przeznaczyć na zadania inwestycyjne w zakresie infrastruktury drogowej.  

Radna E. Lewicka powiedziała, że bardziej jest za przeznaczeniem tych środków na zasoby 

mieszkaniowe niż inwestycje drogowe. Radna pytała jaki byłby koszt modernizacji tego 

obiektu w przypadku jego zagospodarowania dla seniorów. Odnośnie wzmianki radnego      

F. Olejniczaka o zdemontowaniu urządzeń grzewczych radna pytała, dlaczego te urządzenia 

zostały zdemontowane.  

Burmistrz S. Maciaszek powiedział, że obiekt na chwilę obecną nie spełnia pewnych 

standardów budowalnych i stwierdził, że przygotowanie tego obiektu do użytku 

kosztowałoby około 1-1,5 mln zł. W kwestii pomieszczenia dla seniorów na tzw. Dom 

Seniora, burmistrz powiedział, że będzie proponował jego ulokowanie w budynku 

zajmowanym obecnie przez Zespół Szkół Plastycznych, który w czerwcu bądź lipcu ma być 

zwolniony. Odnośnie informacji o zdemontowanych grzejnikach burmistrz powiedział, że na 

chwilę obecną nie jest w stanie udzielić odpowiedzi w tym zakresie dodając, że zbada ten 

temat i wówczas udzieli radnej odpowiedzi.  

Radna T. Brzoska opowiadała się za przeznaczeniem części środków ze sprzedaży 

nieruchomości przy ul. Szkolnej na adaptację jakiegoś budynku na tzw. dom seniora.   

Radny M. Piasecki prosił Burmistrza, aby – jeśli dojdzie do sprzedaży tej nieruchomości – 

uzyskane środki przeznaczyć na budowę mieszkań komunalnych.  

Burmistrz S. Maciaszek przypomniał, że to radni będą decydować o przeznaczeniu tych 

środków, on może jedynie złożyć propozycje ale ostatecznie decyzja będzie należeć do rady. 

Radny T. Sobolewski stwierdził, że pojawił się już koncert życzeń w odniesieniu do środków 

finansowych, których jeszcze nie ma w budżecie. Radny zgodził się z burmistrzem, że to 

rada zadecyduje o przeznaczeniu tych środków dodając przy tym, że on będzie optował 

wówczas za przekazaniem środków na inwestycje majątkowe, a nie na wydatki bieżące.  

Przewodniczący zamknął dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 

radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr XIX/186/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady A. Szafrański ogłosił 10 minut przerwy w obradach sesji. 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Mickiewicza 15 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/187/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Kilińskiego 5 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/188/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Ad 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Kajki 26 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  
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Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/189/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Ad 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Toruńskiej 103 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/190/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Ad 19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Grodzkiej 11 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 

radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr XIX/191/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
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Ad 20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Zawadzkiego 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty (lokal nr 4). 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.     

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/192/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Ad 21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Zawadzkiego 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty (lokal nr 6). 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/193/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Ad 22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Zawadzkiego 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty (lokal nr 8). 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/194/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Ad 23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Kolskiego na realizację zadań inwestycyjnych w roku 2016. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Beata Wawrzyniak – Skarbnik Miasta Koła. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.   

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 

radnych, 1 osoba była przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr XIX/195/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Ad 24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na 2016 rok. 

Projekt przedstawiła Pani Beata Wawrzyniak – Skarbnik Miasta Koła. Pani B. Wawrzyniak 

wprowadziła korektę do projektu uchwały informując, że przy zadaniu „Budowa drogi 

nowoprojektowanej w Kole” omyłkowa wpisana została kwota 150 tys. zł, a winna być 

kwota 70 tys. zł. Pani Skarbnik omówiła również dodatkowe zmiany do projektu uchwały.  

Dodatkowe zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 29 do niniejszego 

protokołu. 

Radny T. Sobolewski zapytał, czy zmniejszenie planu wydatków o 300 tys. zł na zadaniu 

budowy drogi ulicy Piaski wraz z drogą dojazdową i przeznaczenie jej na przebudowę ulicy 

3-go Maja, nie spowoduje niedoszacowania inwestycji przy ul. Piaski. 

Burmistrz S. Maciaszek powiedział, że przesunięcie kwoty 300 tys. zł nie spowoduje 

żądnych problemów finansowych.  

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.   
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Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XIX/196/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Ad 25. Podjęcie uchwały w sprawie uznania skargi Pana Damiana S. na działanie 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej za bezzasadną. 

Projekt uchwały przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kole – Pani Alicja 

Wapińska.  

Radca prawny p. Daria Skupin zwróciła uwagę, że w § 1 ust. 1 na samym końcu zdania 

należy dopisać sformułowanie: „uznaje się za bezzasadną”, wówczas § 1 ust. 1 będzie 

brzmiał następująco: „Skargę Pana Damiana S. z dnia 4 stycznia 2016 roku na działania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie niewłaściwego rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta Koła z dnia 17.11.2015 roku i bierność Komisji Rewizyjnej 

uznaje się za bezzasadną”. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały 

wraz z autopoprawką. Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem 

uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr XIX/197/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Ad 26. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 

16 grudnia 2014 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole oraz 

ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Kole – Pan Artur Szafrański. 

Radny M. Budny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

podziękował radnemu J. Miłowskiemu za pracę w tejże komisji.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 

radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr XIX/198/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
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Ad 27. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Burmistrz Stanisław Maciaszek udzielił odpowiedzi na część zapytań i interpelacji radnych, 

zgłoszonych na sesji. Poinformował, że na pozostałe interpelacje udzieli radnym odpowiedzi 

pisemnej.   

1) Odnośnie powołania Rady Seniorów: Burmistrz poparł inicjatywę powołania Rady 

Seniorów zgłoszoną przez radną I. Nuskziewicz;  

2) W kwestii usuwania azbestu, Burmistrz poinformował radną T. Brzoską, że był zamysł 

wystąpienia do Urzędu Marszałkowskiego o środki finansowe na utylizację azbestu, 

jednak okazało się, że taką możliwość ma jedynie samorząd powiatowy; 

3) W sprawie zamontowania blokady wjazdu na posesję przy ul. Toruńskiej 8, Burmistrz 

powiedział radnej H. Musiałek, że jeśli warunki techniczne na to pozwolą to jak 

najbardziej przychyli się do prośby mieszkańców, jednak na chwilę obecną nie jest w 

stanie udzielić radnej jednoznacznej odpowiedzi;  

4) Odnośnie wykonania placu zabaw, Burmistrz powiedział radnej H. Musiałek, że Prezes 

Miejskiego Zakładu Usług Komunalnych poinformował, że posiada urządzenia 

zabawowe i zadeklarował ich zamontowanie na wiosnę;  

5) W kwestii uporządkowania  parkingu przy ul. Kolejowej, Burmistrz poinformował radną 

A. Wapińską, że sprawą zajmą się pracownicy Urzędu Miasta; 

6) Odnośnie siłowni zewnętrznej na ul. Kolejowej, Burmistrz poinformował radną                

A. Wapińską, że jeśli warunki pozwolą to siłownia powstanie w przeciągu trzech 

tygodni. Burmistrz dodał, że siłownia będzie liczyć około 11 elementów, a jej koszt to 30 

tys. zł, z czego Urząd  nie ponosi na ten cel żadnych kosztów;      

7) W sprawie mieszkańców oczekujących na przydział lokali mieszkalnych, Burmistrz 

powiedział radnej U. Polewskiej, że w mieście jest bardzo duże zainteresowanie 

lokalami komunalnymi, ale są też mieszkańcy, którzy sami podejmują się remontu 

mieszkania, w którym będą mieszkać; 

8) W kwestii rozbudowy monitoringu, Burmistrz powiedział radnemu T. Sobolewskiemu, 

że sprawa będzie poddana merytorycznej dyskusji, prawdopodobnie w miesiącu lutym; 

9) Odnośnie parkingu przy Przedszkolu nr 5, Burmistrz poinformował radną E. Baryłę,      

że w zeszłym tygodniu wpłynęło w tej sprawie pismo od rodziców i naczelnik J. Mazur 

zajmie się tym tematem;   

10) W sprawie koszy na śmieci, Burmistrz prosił radnych aby tego typu sprawy kierować 

bezpośrednio do naczelników merytorycznych wydziałów Urzędu; 



20 
 

11) W sprawie kosztów poniesionych w związku z uruchomieniem autobusu miejskiego, 

Burmistrz poinformował radnego M. Budnego, że otrzyma stosowną informację;  

12) Burmistrz poinformował radną W. Skrzypczak, że sprawa drogi wewnętrznej między 

Zespołem Szkół Plastycznych a Przedszkolem Miejskim nr 6 zostanie przekazana 

naczelnikowi J. Mazurowi;  

13) Odnośnie Domu Seniora, Burmistrz powiedział radnej E. Lewickiej, że chciałby aby taki 

obiekt powstał w budynku po Zespole Szkół Plastycznych;   

14) W sprawie wyrównania płac pracowników obsługi szkół, Burmistrz poinformował radną 

E. Baryłę, że obecnie trwa analiza w tej sprawie. Na dzień dzisiejszy zaczęto od 

podwyżek pracowników otrzymujących płace na poziomie najniższej płacy minimalnej. 

Burmistrz dodał, że podwyżki płac będą mogły być tylko rzędu 3-5% i różnice w płacach 

między poszczególnymi placówkami będą wyrównywane w miarę posiadanych 

środków;  

15) Burmistrz poinformował radną I. Nuszkiewicz, że kwota jednorazowego dodatku 

uzupełniającego dla nauczycieli wyniosła 20.171,00 zł i dotyczy nauczycieli stażystów. 

Dodał, że kwota w wysokości 20.171,00 zł jest wynikiem przeprowadzonego audytu;   

16) Odnośnie strony internetowej kolskiej pływalni Burmistrz poprosił aby wyjaśnień w tej 

sprawie radnej H. Musiałek udzieliła Pani Daria Skupin – radca prawny Urzędu. Pani    

D. Skupin powiedziała, że kwestie udostępniania zdjęć kolskiej pływalni nie były 

zawarte w żadnej umowie ze strony Urzędu, nie było w tej sprawie żadnego 

porozumienia i w związku z tym na Urząd nie mogły przejść tzw. autorskie prawa 

majątkowe z tych zdjęć (które swego czasu znajdowały się na stronie internetowej 

kolskiej pływalni). Podkreśliła, że na chwilę obecną Urząd nie ma aktu prawnego 

pozwalającego na udostępnianie, przetwarzanie i dysponowanie tymi zdjęciami. 

Poinformowała, że pani fotograf złożyła wniosek o usunięcie zdjęć i gdybyśmy nadal 

wbrew woli pani fotograf dysponowali tymi zdjęciami, to byśmy narazili się na 

roszczenia odszkodowawcze. Pani D. Skupin podkreśliła, że aby autorskie prawa 

majątkowe przeszły z tych zdjęć na rzecz Urzędu niezbędne jest zawarcie pisemnej 

umowy, co jest uregulowane w ustawie o prawach autorskich i pokrewnych;  

17) W sprawie użyczenia i naprawy drogi wewnętrznej przy ul. Kolejowej, Burmistrz 

poinformował radną A. Wapińską, że podejmie rozmowy na temat służebności tej drogi;  

18) Odnośnie pojemników na odzież używaną, Burmistrz poinformował radną E. Lewicką, 

że sprawdzi, czy jest podpisana umowa na postawienie takiego pojemnika przy               

ul. Buczka;  
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19) W sprawie nieodśnieżonych chodników, Burmistrz powiedział radnej E. Lewickiej,        

że wcześniej nie docierały do niego informacje o nieodśnieżonych czy nieposypanych 

chodnikach. Gdyby tylko takie sygnały do niego dotarły to natychmiast zostałyby podjęte 

odpowiednie działania.   

W kwestii nieodśnieżonych chodników radna E. Lewicka doprecyzowała, że nie chodziło jej 

o chodniki przy budynkach użyteczności publicznej tylko przy prywatnych posesjach. Radna 

odniosła się do odpowiedzi Burmistrza udzielonej na temat utworzenia Domu Seniora             

i przypomniała, że wcześniej Burmistrz informował, że budynek po Zespole Szkół 

Plastycznych zostanie wykorzystany na poszerzenie bazy przedszkolnej i żłobka.  

Przewodniczący zamknął punkt odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Ad 28. 

Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady zapoznał radnych z pismami jakie wpłynęły do Biura Rady w okresie 

międzysesyjnym: 

 pismo Burmistrza przesyłające sprawozdanie za 2015 rok ze średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego;  

 zawiadomienie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wszczęciu postępowania 

w odniesieniu do uchwały nr XVIII/177/2015 Rady Miejskiej w Kole z dnia 29 grudnia 

2015 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Koła na lata 

2016-2030; 

 pismo Ochotniczej Straży Pożarnej Koło Nad Wartą informujące o powstaniu na terenie 

miasta Koła jednostki ochotniczej straży pożarnej; Przewodniczący Rady poinformował, 

że na dzień 11 lutego br. zorganizował spotkanie władz miasta z nowo powstałą 

jednostką OSP;    

 pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w odniesieniu do uchwał nr: 

XVI/160/2015 i XVI/161/2015 podjętych 28 października 2015 roku, w których Rada 

postanowiła, że „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia                   

w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego z mocą obowiązującą od 1 

stycznia 2016 roku” informujące, że ustalając termin wejścia w życie aktu prawnego nie 

powinno się ustalać dwóch różnych terminów;  

 zaproszenie na sesje Rady Powiatu w Kole; 

Zaproszenie na sesję Rady Powiatu stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu 
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 pismo radnego J. Miłowskiego informującego o rezygnacji z członkostwa w Klubie 

Radnych SLD; 

 pismo radnej U. Polewskiej informującej o rezygnacji z członkostwa w Klubie 

Radnych Towarzystwa Samorządowego;  

 pismo rannego T. Sobolewskiego informującego o rezygnacji z członkostwa w Klubie 

Radnych SLD; 

 pismo Wojewody Wielkopolskiego informujące o możliwości naruszenia przez 

jednego z radnych zakazu określonego w art. 24f ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym; Przewodniczący Rady dodał, że sprawa jest w toku.  

Radna E. Lewicka w nawiązaniu do zorganizowanego spotkania władz miasta z nowo 

powstałą jednostką OSP zgłosiła uwagi co do wyznaczonej godziny (13.00) stwierdzając, 

że spotkanie powinno odbyć się w godzinach późniejszych. Radna prosiła 

Przewodniczącego o przesunięcie godziny spotkania. 

Przewodniczący Artur Szafrański stwierdził, że w momencie kandydowania na radnego 

należy mieć świadomość, że będąc radnym będzie się pracować w różnych godzinach. 

Przewodniczący zwrócił również uwagę, że spotkanie organizuje nie tylko dla radnych 

ale też przedstawicieli innych instytucji. Przewodniczący powiedział, że przyjmuje 

uwagę radnej i kolejne spotkania będzie organizował w godzinach późniejszych.  

Radny M. Piasecki przeprosił za swoją wypowiedź z sierpniowej sesji z 31.08.2015 r. 

skierowaną pod adresem Pana Krzysztofa Sobczaka (obecnego prezesa MZWiK) mówiąc, 

że wypowiedziane wówczas słowa – iż Pan Sobczak doprowadził do upadku kopalnie        

i klub sportowy - nie były poparte dowodami. Następnie radny poruszył sprawę jaka 

miała miejsce we wtorek 19ego o godz. 17.30. Wówczas pracownik Miejskiego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Kole dostał informację o awarii wodnej przy ul. Słowackiego 

- po przyjeździe pracowników Wodociągów okazało się, że panowie zajmujący się 

wylewaniem lodowiska przy ul. Słowackiego uszkodzili hydrant, odkręcając go                 

w przeciwną stronę. Radny wspomniał, że na hydrancie nie było założonego żadnego 

licznika przepływu i zapytał jak w związku z tym będzie rozliczony przepływ wody oraz 

kto zapłaci za wymianę uszkodzonego hydrantu.   

Rada Ewa Baryła prosiła o odpowiedź na swą interpelację dotyczącą parkingu przy 

przedszkolu miejskim nr 5 na ul. Wojciechowskiego. 
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Burmistrz powiedział radnej, że ustosunkował się do tej interpelacji w punkcie „odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania” mówiąc, że sprawą zajmie się naczelnik J. Mazur.  

Burmistrz zwrócił się do radnego M. Piaseckiego mówiąc, że o incydencie - o którym 

wspominał radny – dowiedział się dopiero dzisiaj przed sesją i będzie w tej sprawie 

rozmawiał z prezesem MZWiK. Dodał, że wylewaniem lodowiska zajmowali się panowie       

ze Straży Pożarnej.      

Radny T. Sobolewski powiedział, że z dniem 31.12.2015 roku wygasła umowa na system 

automatycznej rejestracji pojazdów przejeżdżających na czerwonym świetle przez 

skrzyżowanie ulicy Rawity-Witanowskiego z ulicą Dąbską w Kole. Radny prosił Burmistrza 

o interwencję w Generalnej Inspekcji Transportu Drogowego, aby przejęła ona obsługę tego 

urządzenia, tak jak ma to miejsce w dużych miastach.  

Burmistrz S. Maciaszek powiedział, że wystąpił już do Generalnej Inspekcji Transportu 

Drogowego o przejęcie tego urządzenia jednak spotkał się z decyzją odmowną. Burmistrz 

powiedział, że mimo to wystąpi z taką prośbą ponownie.  

Radny R. Karolak powiedział, że jest mnóstwo pomysłów radnych co do wydatkowania 

środków z budżetu miasta stwierdzając przy tym, że część z tych środków jest 

wydatkowanych bezzasadnie. Radny poruszył sprawę stanu dróg w mieście i zauważył, że    

w Kole jest 10 km ulic gruntowych wymagających nakładów inwestycyjnych, których 

praktycznie w tej kadencji nie poczyniono. Radny sceptycznie odniósł się do planowanej 

przebudowy chodnika na ul. 3 Maja stwierdzając, że stan tego chodnika jest dobry,                     

a w mieście są ulice w o wiele gorszym stanie. Radny odniósł się również do powstania 

Ochotniczej Straży Pożarnej Koło Nad Wartą stwierdzając, że utrzymanie jednostki będzie 

kosztowało miasto około 700 tys. zł. W kwestii utworzenia Domu Seniora radny podkreślał, 

że powstanie takiego obiektu również będzie wiązać z kosztami utrzymania takiego obiektu.  

Radny J. Miłowski odniósł się do wypowiedzi swego przedmówcy nie zgadzając się z nim,     

że chodnik na ul. 3-go Maja jest w dobrym stanie. Następnie radny poruszył sprawę 

współpracy z Powiatem Kolskim i prosił Burmistrza oraz Przewodniczącego                             

A. Szafrańskiego o zorganizowanie spotkania radnych miejskich z radnymi powiatowymi,     

w celu poznania ich  planów odnośnie miasta Koła.    

Radny T. Sobolewski przypomniał, że niedawno rada uchwalała budżet na 2016 rok, nie 

minął od tego czasu nawet miesiąc, a już pojawia się kolejny „koncert życzeń” odnośnie 

wydatkowania środków budżetowych. Radny prosił radnych aby realizowali przyjęty 

budżet, z jak najmniejszą liczbą poprawek. Mówił, że kolejne środki finansowe, które będą 
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wpływały do kasy miasta ze sprzedaży środków trwałych, będą przeznaczać na wspólnie 

wybrane inwestycje zaznaczając przy tym, że według niego najważniejsze są inwestycje 

drogowe oraz budownictwo mieszkaniowe.   

Radna E. Lewicka poruszyła sprawę stanu infrastruktury drogowej w jej okręgu wyborczym 

stwierdzając, że na 11 ulic osiedla płaszczyzna tylko stan dwóch nie budzi zastrzeżeń –         

tj. ulice: Dąbska i Krasickiego. Dodała, że ulice m.in.: Buczka, Staffa wymagają kapitalnego 

remontu. Radna poparła propozycję radnego J. Miłowskiego o zorganizowanie wspólnego 

spotkania radnych miejskich z radnymi powiatowymi. Radna poruszyła kwestię zdjęcia 300 

tys. zł - z zaplanowanych wcześniej 800 tys. zł - na zadanie dotyczące budowy drogi ulicy 

Piaski i pytała, czy w  związku z tym wspólnie z samorządem powiatowym zostanie 

wybudowane w tym rejonie rondo. 

Burmistrz S. Maciaszek powiedział, że na budowę drogi ulicy Piaski Urząd będzie w tym 

roku aplikować o środki finansowe z Urzędu Wojewódzkiego. Wyjaśnił, że Powiat Kolski      

w tym roku nie będzie dysponował środkami finansowymi na budowę ronda i może do tego 

zadania przystąpić dopiero w 2018 roku. Burmistrz dodał, że chciałby, aby droga przy          

ul. Piaski została wykonana w 2017 roku przy zaangażowaniu środków zewnętrznych. 

Burmistrz powiedział, aby wziąć jeszcze pod uwagę wykupy gruntów znajdujących się przy 

ul. Piaski i przygotowanie dokumentacji technicznej.  

Radna T. Brzoska wspomniała o pojemnikach na odzież znajdujących się przy cmentarzu        

i pytała, czy miasto czerpie jakieś zyski z tego tytułu. 

Burmistrz powiedział, że jest podpisana stosowna umowa i miasto uzyskuje z tego tytułu 

dochody.  

Radna T. Brzoska poruszyła również sprawę złego stanu infrastruktury drogowej na 

Kaliskim Przedmieściu prosząc, aby stopniowo zacząć budować drogi w tym rejonie miasta. 

Radna H. Musiałek powiedziała, że wysłuchała wywiadu z przedstawicielem firmy 

Volkswagen we Wrześni, w którym mówiono o braku chętnych do pracy w tejże firmie            

i sugerowała podjęcie działań mających na celu zareklamowanie naszych mieszkańców.    

Przewodniczący Artur Szafrański nawiązując do zorganizowanego spotkania z OSP Koło nad 

Wartą podkreślił, że odbędzie się ono o godzinie, którą już wcześniej ustalił tj. o 13.00, 

natomiast kolejne spotkania z udziałem radnych będą organizowane w godzinach 

późniejszych.  
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Ad 29. Protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej w Kole został 

podpisany, gdyż nie wniesiono do niego uwag. 

Ad 30. Protokół z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Kole został 

podpisany, gdyż nie wniesiono do niego uwag. 

Ad 31. Zamknięcie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Artur Szafrański zamknął obrady 

XIX Sesji Rady Miejskiej w Kole o godz. 15.50. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Monika Frydrych       Przewodniczący  

                Rady Miejskiej w Kole 

                   /Artur Szafrański / 

 

 

 


